
Tájékoztató a 2024-ben végzett munkáról 

Ganz Horgász Egyesület 

 

2024. 05. 16-án a küldöttválasztó közgyűlésen megválasztottuk a küldötteket és a küldöttek 2024. 06. 

01-én megválasztották a vezető tisztségviselőket a következő négy évre.  

Tisztelettel szeretnénk köszönetet mondani a tagság nevében a Fehér Tímea, Dudás János és Sámson 

Ádám leköszönő vezetőségi tagoknak, továbbá a felügyelő és fegyelmi bizottság leköszönő 

tisztségviselőinek a hosszú éveken át végzett áldozatos munkájukért! 

Az új vezetőség elosztotta tagjai között a feladatokat és megkezdte működését. 

Sámson Gábor Elnök 

Dr. Haáb Molnár Eszter ifjúság, sport, verseny, program és rendezvény felelős 

Mecseki Alexandra titkár, tagnyilvántartás, gazdasági ügyek, befizetések és kommunikáció felelős 

Kövesdi Márton Tanyagazda 

Hangyási Lajos karbantartások, felújítások felelős. 

 

Szervezeti élet. Beiratkozások 

2024. január- február hónapokban 3 helyszínen történtek a horgász beiratkozások. A beiratkozásokat 

megelőzően szerződéseket kötöttünk a bankkártyás és szépkártyás fizetésekre. 

Módusz székház 56 fő 3.008.800 Ft 

Elem utca 35 fő 983.400 Ft 

Horgásztanya 88 fő 2.907.100 

A 7 mFt nagyságrendű bevételből mintegy 2,5 mFt érték fizetése kártyával történt. 

A horgászengedélyek és területi jegyek váltására a továbbiakban Horgásztanyán biztosítottunk 

lehetőséget, amellyel eddig kb. 50-en éltek és közel 1 mFt-ot fizettek készpénzben illetve kártyával. 

2014. évi RDHSZ ingyenes területi jegyeket Baranyi Dezsőné, Fehér Sándorné és ifj. Bencsik László 

kapta. 

Február hónapban keresett meg bennünket Medgyesi Richárd azzal a kéréssel, hogy a pergető 

horgász túrákkal foglakozó RSD Boatfishing részéről szeretnének tagként csatlakozni 

egyesületünkhöz. A részleteket megbeszéltük és Richárdék itt vannak. Azóta Richárd lett az RDHSZ 

pergető versenyszakág vezetője és egy sikeres RDHSZ versenyen vagyunk túl 2024. 10. 13-val. 

Az RDHSZ javaslatunkra kitüntette Veréb László horgásztársunkat az ifjúség nevelése terén végzett 

munkájáért, aki sajnos egészségi állapota miatt már nem tudott személyesen részt venni a 

díjátadáson. 

Március hó végén kiadtuk az éves programtervet a horgászversenyekről és más egyesületi tervezett 

rendezvényekről. 

A sikeres egyesületi munka elérésében a vezetőség mellett a küldötteknek jelentős szerepe van az 

egyesület szabályok, tanyarend betartatásával, mozgósítással és személyes vezetéssel a 

programokon és a közösségi munka végzésében, építő kezdeményezésekben, javaslatok 

megfogalmazásában és megvalósításában, a kommunikáció javításában. 



Ezen túl a vezetőség munkáját segítő önkéntesek lennének szükségesek, Team Work a 

szakterületekhez ahogy említettük, de eddig nem igazán volt tolongás. Sokszor nem győzzük a 

munkát, illetve lassabban haladunk mint lehetne, ha lennének segítők. Ennek egyik jele, hogy pl. a 

kommunikációnkat kritika érte. 

 

Tanya karbantartás, javítás 

Mindenekelőtt szeretnénk köszönetet mondani mindenkinek, aki részese volt, a közösségi munkán 

jóval túlmutató feladatvállalásukért. 

A stégpadok elkészültek. A munka magába foglalta a padvázak javítását, átalakítását és festését, a 

padlécek biztosítását, festését és a szerelést, valamint a padok szállítását Szigetszentmárton – 

Dévaványa viszonylatban. 

Azóta 3 pad került a játszótérre is, ebből kettő nyert felújítást. 

Örvendetes és követendő példa a tanyán végzett kabinfelújítási munka.  

A tanyanyitást követően sor került a komposztáló keretekbe a falevelek, valamit a favágások után 

maradt ágak áthordására a gazdasági udvarba.  

A csónakokat leraktuk. Itt kell megjegyeznünk, hogy a csónaklerakás, csónakfelhúzás olyan közösségi 

program, hogy azokon az éves programterv szerinti időpontokban mindenkinek részt kell venni. 

A nyomós kút csőtörést elhárítottuk, illetve a másik nyomós kút is hosszú szünet után megjavult.  

Nagyszabású lomtalanítást sikerült végezni. A garázs ki lett rámolva. 

A parti rész, a lépcsők takarítására két, a kerítés mentén az utcai front teljes hosszának 

rendbetétételére egy alkalommal került sor az év során.  

Tartsuk rendben a portánkat, legyünk jó gazdák! 

Ez vonatkozik a gazdasági udvarra is. Ugyan kölcsöndarálóval ledaráltuk az egész év során 

felhalmozott ágakat, a kapu javítása is megtörtént, mégsem mondhatjuk, hogy itt nincs tennivaló!  

Vihar volt, egy ág leszakadt. Szerencsére senki sem sérült meg. Végeztünk favágásokat mi is az év 

során, de a magas fákhoz profi favágó segítségre van szükség. Az időjárás megváltozott, az idő sürget! 

A horgászversenyeket megelőzően két esetben végeztünk hínármentesítést, sulyom és nádgyérítést. 

Elvégeztük a Jani kabin megmaradt építési anyagok leltározását. Ezeket tudjuk és már tudtuk is 

használni. Ha kellenek, nem kell megvenni, amink itt van! 

Elkészültek a stégen a bottartók és a stégvilágítás. 

Elkészült a WIFI, kamera rendszer kiépítése és a társalgó TV kábel csatlakozása. 

A tanya Villamos Biztonsági Felülvizsgálat elvégezve. A hibákat ki kell javítani, a szabálytalanságokat 

meg kell szüntetni (pl. hosszabbító hegyek használata), mert a mi biztonságunkat szolgálja. Ez nem 

önkéntes, senki sem veszélyeztethet másokat, jóllehet mindenkinek magának is fontos, hogy 

biztonságos hálózata legyen. A határidő, ahol kirívó eset van, már lejárt – a veszélyes kabinokat ki kell 

kapcsolnunk a fogyasztásból! 

A régi forgós villanyórák ideje lejárt, nem megbízhatóak, folyamatosan ki fogjuk cserélni azokat.  



Tűzoltó készülékek cserélve, illetve felülvizsgálva. A költségvetés szempontjából minden évben 

számolni kell ezzel a tétellel.  

A tűzvédelmi szabályzat átadásával egyidejűleg Tűzvédelmi oktatásban részesültünk 

A jövőben a tanyanyitások idején gondot kell fordítanunk a tűzvédelmi, villamos biztonsági szabályok 

ismertetésére a tanyahasználók részére, hogy megelőzzük a bajt. 

Elkészült igen kedvező megoldásban a 65. kabin villamos felújítása. Megvettük ide és a gondnoki 

lakáshoz a klímaberendezéseket, amelyek költségeinek támogatására ígéretet kaptunk a Ganz 

Holding részéről. 

 

Tanyahasználat, befizetések, tanyaélet 

A kabinbejelentők időben leadásra kerültek, a kabindíjak befizetése majdnem 100 %-ban megtörtént. 

Villanytámogatások fizetésének fegyelme nagyon jó, 3 esetben fordult elő hogy nem sikerült 

határidőre rendezni. A XXI. századi szintű nyilvántartás és a fizetési linkek segítségre voltak ebben és 

kiváltották a korábbi kézi vezérlést. 

Az év során gazdára lelt az 50-es kabin (Fehér Tímea), 2-es kabin (Vad Gergő), 5-ös kabin(?) (Rétei 

Gábor), 6-os kabin (Kovács László), 8-as kabin (Fejős Mátyás), 56-as kabin (Andrássy Gábor), 58-as 

kabin (Battlay Klári) és a 12-es kabin (Erdős Gréta). 

A zuhanyzó melegvíz ellátásba keverőszelep lett beépítve. A jelentős energiamegtakarításon túl a 

forrázás veszélye is megszűnt. Még sok lehetőség van megtakarításokra (pl. folyóvízben mosogatás, 

borotválkozás, stb.), de ehhez a berögzött szokásainkon kellene változtatni. Foglalkozni kell vele! 

Az I. konyha felújításra került, nyílászárókat cseréltünk. Festés és burkolás van hátra. A lefolyó 

eldugulása már régóta probléma volt. Beépítésre került egy zsírfogó és egy átemelő berendezés. 

Azóta jól működik a lefolyás, de nem fogja megoldani soha azt a problémát, hogy a dolgokat nem 

használjuk rendeltetésszerűen, mindent a mosogatóban akarunk lenyomni.  

Jó ötlet volt a visszaváltós flakonok gyűjtődoboza a konyhákban. Közel 30.000,- Ft támogatás gyűlt 

össze eddig köszönettel a szomjas tanyalakóknak és a visszaváltást végzőknek. Várjuk a javaslatokat 

az összeg felhasználására! 

Reméljük a kukákba nem kerül semmi, amiből pénzt lehetne csinálni és a kommunális hulladékot is 

úgy helyezzük el műanyag hulladékos zsákokban , hogy nem okoz higiéniai problémát!  

Egyszerűsített foglalkoztatási forma keretében oldjuk meg a fűnyírást. Beszereztünk egy jó minőségű 

motoros fűnyírót, mert a munkához biztosítani kell a feltételeket.  

Egy ilyen gazdaságban, mint a miénk minden szükséges eszközzel, szerszámmal rendelkeznünk kell. 

Ezért tervezzük a későbbiekben többek között pl. ágdaráló beszerzését is, hogy folyamatosan, ahogy 

gyűlik, tudjuk végezni magunk a darálást. 

Gazdálkodásunk stabil, minden számla határidőben ki van egyenlítve. Vannak tartalékaink. A múlt év 

végétől biztonságosan lekötött 10 mFt nagyságrendű pénzünk az értékpapír számlán eddig 750 eFt 

nyereséget hozott. 

Sikeresnek mondható a kampány az 1%-os felajánlásokért, Idén 376 ezer forint jött össze. Van még 

ebben lehetőség a jövőben és kérjük is a tagokat, hogy legyenek aktívak. 

 



A tanya életében szomorú esemény is történt sajnos. Csoki alkalmazottunk hosszú szolgálati idő után 

eltávozott tőlünk. Tavasszal gondoskodunk kutyáról, illetve ha bármikor adódik valami jó lehetőség, 

akkor élnénk vele, nem várnánk tavaszig, mert egyáltalán nem biztos, hogy ha elszalasztjuk a 

lehetőséget, akkor pont tavasszal találnánk számunkra megfelelő „új munkavállalót”.  

 

Fejlesztési témák összefoglalása 

Vendégház (gondnoki) tető, színezés és 24. és 65. vendégkabinok felújítása 

Gondnoki épület szennyvízelvezetés 

22. és 23. vendégkabinok felújítása 

II. Konyha felújítása  

Gondnoki lakás villamos hálózat felújítás és festés 

Boylerház-csónakmotor tároló-vendégkabin épület tető felújítása 

Déli kabinsor WC és Fürdő téliesített vizesblokk létesítése, szennyvíz bekötés 

Járdák felújítása 

Esővíz elvezetése, szikkasztása 

Közösségi fedett tér építése - tető napelemekkel 

Juliska ház felújítása 

Festékraktár és nagyműhely tető 

Stég felújítása 

Elektronikus kapu kódos/kártyás belépő kialakítása 

 

Pályázatok 

A tavalyi forráshiány miatt sikertelenné vált Falusi civil alap pályázatot változatlan tartalommal 

egyedi pályázatként adtuk be Gulyás Gergely miniszter úrhoz a gondnoki tető felújítására, de sajnos 

2024. májusban elutasították kérelmünket. 

Sikeres pályázataink a tavalyi és idei összesen 3 mFt rezsitámogatás, a Ganz HAL-NAP 900.000,- Ft-os 

támogatása, amelynél a nem egyszerű pályázatírás és még bonyolultabb elszámolás összeállítás 

komoly feladat volt.  

A jelentősebb pályázataink most a 15 mFt-ra beadott BÖBE vendégház fejlesztési támogatás és a 80 

éves rendezvényünk rövidesen megjelenő NEA kiírás szerinti támogatása lennének.  

 

Igen, jövőre 80 éves lesz a Ganz Horgász Egyesület. Szeretnénk, ha nagyot szólna! 2,5 mFt-os 

költségvetésben gondolkodunk és jó eséllyel kaphatunk széles körű támogatást a szövetség és a civil 

alap részéről. Rajta leszünk! 

Várjuk az ötleteket a programokra. Ezeket össze kell szedni, bekérni az ajánlatokat, elkészíteni a 

költségvetést és november 12-től beadható a pályázat. Nincs sok időnk!!! Kérjük segítségeteket! 

 

Szigetszentmárton, 2024. 10. 24. 

Ganz Horgász Egyesület Vezetősége  

 


